

德科系(青岛)贸易有限公司

TECHNICAL SYSTEMS (QINGDAO) TRADING CO., LTD

Technical Systems

MARKET LEADER IN
FEED CONVEYING

Date: 2018/11/27

Dear Valued Customer,

It is with regret that we have to announce that Technical Systems and **Mr Zhuang Fei** have mutually decided to paths ways **as of 31 December 2018**

Mr Zhuang will pursue a new career and industry, and we thank him for his many years of service, and wish him all the best for his future.

- **Mr Kevin Wang** will now be the direct contact in China, please do not hesitate to contact him at any time:



◆ *Kevin Wang (王文晓)*

◆ *Sales Representative (Asia)*

Mobile: +86 176 675 33911

Email: kevin@technicalsys.com

Mr Wang has gained valuable experience the past year working for Technical Systems, and we have all the confidence that he will deliver excellent service to you as our customer.

With Kind regards

Theuns Kuhn

CEO/Owner

德科系(青岛)贸易有限公司

TECHNICAL SYSTEMS (QINGDAO) TRADING CO., LTD

Technical Systems

MARKET LEADER IN
FEED CONVEYING

日期: 2018/11/27

尊敬的客户,

我们遗憾的宣布, Technical Systems (德科系) 公司和庄斐先生已经相互协商一致, 庄斐先生将于 2018年12月31日之后, 不在我公司继续工作。

庄斐先生将追求新的事业和行业, 我们感谢他多年来的付出, 并祝愿他的未来一切顺利。

- 王文晓先生现在是中国的直接联系人, 请随时与他联系:



◆ 王文晓 (Kevin Wang)

◆ 亚洲销售代表

电话: +86 176 675 33911

邮箱: kevin@technicalsys.com

王文晓先生在过去的一年多中为 Technical Systems (德科系) 公司工作积累了宝贵的经验, 我们完全相信他会为作为我们宝贵客户的您提供出色的服务。

最诚挚的问候!

滕斯 库恩

首席执行官/所有人

